
Referat fra Generalforsamling i Grundejerforeningen Nattergalevej og 

Fasanvej d. 20. april 2022 

 

1. Valg af dirigent: Bo Severinsen 

 

2. Bestyrelsens beretning: 

 

Reparation af veje 

David orienterede om reparationen af vores veje. Bestyrelsen har undersøgt 

vejudgifter fremadrettet og vurderer at beløbet der afsættes er passende til 

fremtidige vedligehold og fornyelse. 

 

Saltning af stier 

Bestyrelsen har undersøgt, hvad det vil koste også at få saltet 

grundejerforeningens fire stier. Det koster blot 50 kr. pr gang, så det vil vi 

fremover også få gjort, når det er nødvendigt! 

 

Ønske fra Skanderborg kommune om at overtage sti 

Der er desuden fremkommet ønske fra Skanderborg kommune om at overtage 

én af stierne til skolesti – den som går fra første del af Fasanvej over til 

Nattergalevej. De fremmødte på generalforsamlingen tilkendegav tilslutning til 

dette. Bestyrelsen orienterer, når de hører mere fra kommunen. Det blev 

foreslået, at anmode kommunen om at sætte en bom op på skolestien, som vil 

nedsætte cyklisternes hastighed inden de drøner ud på kørebanen. Derudover 

blev der forslået, at stien som går forbi legepladsen også overdrages til 

kommunen, da den også anvendes som skolesti. 

 

Overvejelser om vejbump på Fasanvej 

Bestyrelsen har taget forskellige tiltag for at få nedsat hastigheden på 

Fasanvej, men det vurderes ikke at have haft nogen særlig stor effekt.  

Vejbump kræver godkendelse både ved Skanderborg kommune og politiet. 

Preben lovede at undersøge muligheden for at opsætte et vejbump og melde 

tilbage til bestyrelsen. 

  



3. Aflæggelse af regnskab 

Betina fremlagde regnskab. Se regnskab på www.gfnf.dk 

 

4. Forslag fra grundejerne 

Budgettet blev fremlagt og kontingentet blev fastsat til 1800 kr. 

Se budget på www.gfnf.dk 

 

5. Valg til bestyrelse. 

Lars Søvndahl og Frank Kipper ønskede at udtræde af bestyrelsen. 

 

Christian Ravn, Fasanvej 26 og Ulrik Palmgren, Nattergalevej 38 blev valgt ind i 

bestyrelsen. Begge for et år. 

 

Bo Severinsen, Christian Dahl og David Jørgensen modtog genvalg. Alle for 2 år. 

 

6. Valg af suppleanter 

Thomas og Jan modtog begge genvalg 

 

7. Valg af revisor 

Kristian Olesen, Fasanvej 22 

 

8. Evt. 

Der er snart arbejdsdag (d. 21. maj). Legepladsen trænger til ny maling, 

faldsand og kanter. De fremmødte udtrykte tilslutning til at bruge lidt ekstra på 

renovering af legepladsen i år.  

 

Vejfest: Der skal snart sættes dato for årets vejfest og sættes gang i et udvalg. 

Sara spørger udvalget fra sidste gang (før corona) om de vil arrangere igen. 

Desuden spørges der i facebookgruppen om flere vil deltage i planlægningen.     

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig med følgende poster: 

Medlemmer: Christian Ravn og Ulrik Palmgren 

Sekretær: Bo Severinsen 

Næstformand: Christian Dahl  

Formand. David Jørgensen 


